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Kedves RTK-HÖK Választási bizottság! 

Szeretnék jelentkezni választmányi tagnak az RTK-HÖK csapatába. 
Engedjék meg, hogy bemutatkozzak. Török Olívia Nina vagyok az  

Igazgatásrendészeti szak elsőéves hallgatója. Debrecenben születtem és itt is élek 
szüleimmel egy csendes kertvárosi övezetben. Általános Iskolai tanulmányaimat jó 
átlaggal végeztem. Tanáraimmal, diáktársaimmal közvetlen kapcsolatot alakítottam 
ki. Nagyon szerettem ide járni, máig jóleső nosztalgiával tekintek vissza azokra az 
évekre. A karate, mint sportág segítette a további életemet 8 éves koromtól 
kezdődően. Sok mindent tanított nekem ,amit máig kamatoztatni tudok. 
Versenyszerűen tudtam űzni. Rendszeresen vettem részt  OB-n illetve 
Világbajnokságon is. Barna öv 3 kyu-val rendelkezem. Ennek kezdetekor határoztam 
azt el, hogy a rendőri pályát választom hivatásomul és adtam be a jelentkezésemet a 
Derecskei I. Rákóczi György Gimnázium,Technikum és Kollégiumba. Ez volt az első 
találkozásom a rendőri pályával és tudtam, hogy ebben megtaláltam Önmagam. A 
középiskolában sok szakmai tantárgyam volt, amiket sikerült elsajátítanom és egy 
nagyon jó alapot adott a továbbtanulásomhoz. Ekkor elhatároztam, hogy emelt 
szinten érettségizek ezekből a tantárgyakból, hogy biztosabb legyen a tudásom 
illetve a bejutásom NKE-Rtk-ra. 
           Általános iskolás, illetve a középiskolás éveim alatt nem volt lehetőségem a 
DÖK tagjának lenni, de alkalmam adódott a tanulmányi ügyekért felelős pozíció 
betöltésére osztályon belül. Nagyon megtetszett az, hogy segíthetek társaimon, ha 
tanulási nehézségekbe ütköztek. 
           Érdekel a sportszervezés, illetve az egészségszervezés, viszont akármilyen 
feladatkör lesz az enyém a tőlem telhetőt megteszem. 

Tatán a gólyatáborban döntöttem el, hogy tagja szeretnék lenni a  
HÖK-nek, mivel a HÖK tagok rengeteget, segítettek nekünk feloldódni, és látszódott 
rajtuk, hogy azon vannak, hogy nekünk könnyebb és felejthetetlen maradjon az a pár 
nap. Az alapkiképzésem során is azzal szembesültem, hogy bárkinek, bármilyen 
problémája volt a HÖK mindig ott volt és segítette, bíztatta őket. Az 
alapfelkészítésem alatt én is ütköztem problémába és nem szégyelltem kérni HÖK-
ös segítséget. Még jobban megerősített abban, hogy én is szeretnék hasonlóan 
segíteni hallgatótársaimon. Az egyetem elkezdése óta, már volt szerencsém HÖK 
által továbbított fontos információkat közölni az évfolyamcsoportomban, amelynek 
köszönhetően láttam milyen fontos a gyors és pontos kommunikáció egy-egy 
probléma gyors kezelése érdekében. 

Ötleteim között szerepel egy olyan program, amely nagyban meg- 
könnyíthetné a tisztjelölti, illetve a tiszthelyettesi állomány döntését az egyetem 
elvégzését követően. Ez a program a „Karrier Expo”, ahol a rendőrségen belül 



különböző területekről jönnek a campusra bemutatni lehetőségeinket a jövőre nézve 
és megfelelő szakmai tanácsokkal ellátni a hallgatókat. Emellett egy „Sport és 
Egészségnap” is nagyszerű lenne, ahol sport versenyeket tartanánk, egészséges 
életmóddal kapcsolatos workshopokat szerveznék. 

Egy másik izgalmas ötleteim közé tartozik a „Police Faktor”, ahol a  
rendőr tanoncok bemutathatják tehetségüket, legyen az zene, tánc vagy akár 
képzőművészet. 

Azért lennék jó tagja a hallgatói önkormànyzatnak, mert szenvedély- 
lyel és elkötelezettséggel állok a közösségi ügyek mögött. Azon dolgoznék, hogy a 
hallgatók hangja mindig meghallgatásra leljen és olyan  
programokat szerveznék, amelyek összehozzák és támogatják a diákokat. 
Bízom benne, hogy a lelkesedésem hozzájárulhat a hallgatói közösség fejlődéséhez 
és erősítéséhez. 


